
Schůze výboru MSKAO 29.11.2024 online 
 
Přítomni: Eva Illová, Zdeněk Hejzlar, Lucie Brožová, Lucie Pružinová, Michaela 

Přibáňová, Veronika Štěchovská, Martin Slouka 

Za chovatelskou komisi: Martin Houda, Lucie Brožová, Hana Bočková 

Za výcvikovou komisi: Sylva Tomková, Patricie Jakešová 

Za kontrolní komisi: Nikol Hajmonová 

Omluveni: Jana Sedláková, Lenka Horáková, Darja Musilová, Karolína Vybíralová, Martina 
Černá, Jiří Veselý 
 
 
Základní body programu výborové schůze: 
1. Zahájení 
2. Volba zapisovatele a ověřovatele 
3. Klubová výstava MSKAO – květen 2025 
4. Funkce jednatele – doplnění výboru od ledna 2025 - kooptace 
5. Informace kontrolní komise – doplnění KK od ledna 2025 – kooptace člena a obsazení 
funkce předsedy KK 
6. Ročenka 2024 
7. Výroční členská schůze MSKAO 2025 – termín, místo 
8. Různé dle potřeby a diskuse 
9. Ukončení 
 
 
Zahájení předsedkyně 19:08 a předává slovo jednateli. Ten konstatuje usnášeníschopnost 
výboru a shrnuje přítomné (7 členů výboru). 
 

Zapisovatel Ing. Lucie Brožová 
6x PRO, 0x PROTI, 1x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
Ověřovatel Mgr. Eva Illová 
6x PRO, 0x PROTI, 1x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
 

1. Klubová výstava s KV 
10.5.2025 – nabídky: 
- jako v předchozích letech Jaroměřice nad Rokytnou 
- nabídka zajištění výstavy „na klíč“ ve Slavkově 
- OMS UH při Oblastní výstavě v Buchlovicích na zámku 
 
19:30 se připojila Martina Černá 
 
Předsedkyně požádá o doplňující otázky, chybí nám podrobnosti ke Slavkovu s žádostí 
o reakci obratem, následně se sejdeme a rychle rozhodneme. 
7x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
 
Členové výboru vytvoří seznam rozhodčích, které by chtěli pozvat na výstavu. 

 



2. Fce jednatele – kooptace od ledna 2025 
Nabídka na obsazení funkce od paní Patricie Jakešové. 
7x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
 
Výborem klubu byla paní Patricia Jakešová kooptována novým členem výboru a 
schválena do funkce jednatele, a to s platností od 1.1.2025. 
 

 
3. Fce člena z kontrolní komise 

- Kooptace je v režii KK a musí člena dořešit sami. Prozatím bez informace. 
 

4. Ročenka 2024 
Uzávěrka příspěvků do Ročenky do konce roku 2024 poslat webmasterovi – členové 
výboru i členové klubu. 
Webmaster dá výzvu na web i na FB, rozešle mail s výzvou o článek z jakékoli akce a 
k platbě členských příspěvků. 
Pes roku – uzávěrka do poloviny ledna. 
 
Informace od Ing. Slouky, že Ing. Kostelník už nebude pracovat na ročence. 

 
5. VČS 2025 – 16.3.2025 Domašov. 

 
6. Různé 

 
- Mail od paní Sosnové – návrh jednatele o postoupení mailu právníkovi k odpovědi 

byť za úplatu – 7x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
- Předsedkyně prezentuje pozvánku na Sněm ČMKU 11.12. v Praze 4 – byl pověřen 

Zdeněk Hejzlar 
- Ing. Slouka zajistí placenou aplikaci Google Meets k účtu web.mskao@gmail.com, 

čímž bude do budoucna možno konat časově neomezené online schůze a získá se 
větší datový prostor pro ukládání klubových datových souborů, např. pro ročenku a 
podobně – 7x PRO, 0x PROTI, 0x ZDRŽEL SE – ODSOUHLASENO 100 % 
 

 
Další výborová schůze bude svolána online operativně.  
 
Předsedkyně klubu Eva Illová ukončila výborovou schůzi ve 21:10 hod. 

 
 
Zapsala: Ing. Lucie Brožová  

 
 
Ověřila: Mgr. Eva Illová 


